

TRADEMARK ASSIGNMENT

Electronic Version v1.1
 Stylesheet Version v1.1

SUBMISSION TYPE:	NEW ASSIGNMENT
NATURE OF CONVEYANCE:	CHANGE OF NAME
EFFECTIVE DATE:	06/22/2005

CONVEYING PARTY DATA

Name	Formerly	Execution Date	Entity Type
SGL Acotec GmbH		07/26/2005	LTD LIAB JT ST CO: GERMANY

RECEIVING PARTY DATA

Name:	KCH Group GmbH
Street Address:	Berggarten 1
City:	Siershahn
State/Country:	GERMANY
Postal Code:	56427
Entity Type:	LTD LIAB JT ST CO: GERMANY

PROPERTY NUMBERS Total: 4

Property Type	Number	Word Mark
Registration Number:	789896	VULCOFERRAN
Registration Number:	1286693	CEILCRETE
Registration Number:	1286694	COROLINE
Registration Number:	2879431	ACOTOP

CORRESPONDENCE DATA

Fax Number: (954)925-1101
Correspondence will be sent via US Mail when the fax attempt is unsuccessful.
 Phone: (954) 925-1100
 Email: trademarks@patentusa.com
 Correspondent Name: Ralph E. Locher
 Address Line 1: P.O. Box 2480
 Address Line 4: Hollywood, FLORIDA 33022-2480

ATTORNEY DOCKET NUMBER: T-8186

TRADEMARK

OP \$115.00 789896

DOMESTIC REPRESENTATIVE

Name: Ralph E. Locher
Address Line 1: P.O. Box 2480
Address Line 4: Hollywood, FLORIDA 33022-2480

NAME OF SUBMITTER:	Ralph E. Locher
Signature:	/Ralph E. Locher/
Date:	10/04/2005

Total Attachments: 4
source=SGL-Acotec-KCH Group-CommReg#page1.tif
source=SGL-Acotec-KCH Group-CommReg#page2.tif
source=SGL-Acotec-KCH Group-CommReg#page3.tif
source=SGL-Acotec-KCH Group-CommReg#page4.tif

Nummer der Eintragung	a) Firma b) Sitz, Niederlassung, Zweigniederlassungen c) Gegenstand des Unternehmens	Grund- oder Stammkapital	a) Allgemeine Vertretungsregelung b) Vorstand, persönlich haftender Gesellschafter, Geschäftsführer, Vertretungsberichtigte und besondere Vertretungsbefugnis	Prokura	a) Rechtsform, Beginn, Satzung oder Gesellschaftsvertrag b) Sonstige Rechtsverhältnisse	a) Tag der Eintragung b) Bemerkungen
1	a) SGL ACOTEC GmbH b) Sierstahn c) Gegenstand des Unternehmens ist die Entwicklung, Herstellung, der Vertrieb von sowie der Handel mit korrosionsbeständigen Werkstoffen, Produkten, Systemen, Apparaten und Behältern, insbesondere auf der Basis von Graphit, Gummi, Keramik, Kunststoffen und hochlegierten Sondermetallen, einschließlich der damit verbundenen Dienstleistungen (Applikation, Montage, Wartung). Die Gesellschaft ist berechtigt, sich zur Erreichung des Gesellschaftszweckes an gleichartigen oder ähnlichen Unternehmen zu beteiligen und sonstige Geschäfte zu betreiben, die geeignet sind, den Gegenstand ihres Unternehmens zu fördern.	40.290.000,00 EUR	a) Ist nur ein Geschäftsführer bestellt, so vertritt er die Gesellschaft allein. Sind mehrere Geschäftsführer bestellt, so wird die Gesellschaft durch zwei Geschäftsführer oder durch einen Geschäftsführer gemeinsam mit einem Prokuristen vertreten. b) Geschäftsführer: Weiss, Michael, München, *02.09.1958	Gesamtprokura gemeinsam mit einem Geschäftsführer oder einem anderen Prokuristen Gross, Hans-Werner, Burghohl, *27.03.1952 Reith, Hans-Jürgen, Höhr-Grenzhausen, *18.12.1944 Schilling, Bert, Pottum, *03.09.1949 Scharitz, Bruno, Montabaur, *07.08.1951 Harzler, Marlon, Andernach, *25.02.1963 Bäppler, Gerd, Kelkheim, *07.03.1949	a) Gesellschaft mit beschränkter Haftung Gesellschaftsvertrag vom 08.12.1960 zuletzt geändert am 09.04.2002 b) Durch Beschluß der Gesellschafterversammlung vom 1.9.2000, des Verschmelzungsvertrages vom 1.9.2000 und des Beschlusses der Gesellschafterversammlung der Keramchemie Gesellschaft mit beschränkter Haftung (HRB 2706 Amtsgericht Montabaur) vom selben Tag ist die Keramchemie Gesellschaft mit beschränkter Haftung durch Übertragung ihres Vermögens als Ganzes mit der SGL TECHNIK-GmbH verschmolzen. Durch Verschmelzungsvertrag vom 01.09.2000 mit Zustimmung der Gesellschafterversammlungen vom selben Tag ist die HAW LININGS GmbH mit Sitz in Bockenheim (HRB 2512 Hildesheim) als Übertragender Rechtsträger durch Auflösung ohne Abwicklung im Wege der Aufnahme als Ganzes mit der SGL TECHNIK GmbH als aufnehmender Rechtsträger verschmolzen. Aufgrund des Abspaltungs- und Übernahmevertrages vom 28. August 2000, dem die Gesellschaftsversammlungen der SGL Technik GmbH (jetzt SGL ACOTEC GmbH) und der SGL Carbon GmbH mit Sitz in Meitingen (AG Augsburg HRB 16474) jeweils am 28. August 2000 zugestimmt haben, hat die Gesellschaft die Geschäftsbereiche "FO (Folien) und Filz" und "CC (Carbon Composites)" von ihrem Vermögen abgespalten und als Gesamtwert auf die SGL Carbon GmbH in Meitingen übertragen gemäß § 123 Abs. 2 Nr. 1 UmwG. Die OSMOTA - Membranlechnik GmbH mit Sitz in Rulshelm (HRB 2563 Amtsgericht Leonberg) ist aufgrund des Verschmelzungsvertrages vom 2. April 2001 und den Zustimmungsschlüssen der Gesellschafterversammlungen der übertragenden Gesellschaft vom 7.5.2001 und der übernehmenden Gesellschaft vom 23. April 2001 durch Übertragung ihres Vermögens als Ganzes ohne Abwicklung im Wege der Aufnahme mit der SGL ACOTEC GmbH verschmolzen.	a) 11.07.2005 Orsenfen b) Tag der ersten Eintragung: 10.08.2000 in Montabaur Dieses Blatt ist zur Fortführung auf EDV umgeschrieben worden und dabei an die Stelle des bisherigen Registerblattes getreten. Freigegeben am 11.07.2005.
2	a)				a)	a)

Tabaur

Ausdi
Abruf vom 17.1.

Nummer der Firma:
Seite 2 von 2

HRB 6481

Grund- oder Stammkapitel	a) Allgemeine Vertretungsregelung b) Vorstand, persönlich haftender Gesellschafter, Geschäftsführer, Vertretungsberechtigte und besondere Vertretungsbefugnis	2	a) Rechtsform, Beginn, Sitzung oder Gesellschaftsvertrag b) Sonstige Rechtsverhältnisse	a) Tag der Eintragung b) Bemerkungen
3	4		6 Die Gesellschafterversammlung vom 22.06.2005 hat eine Änderung des Gesellschaftsvertrages in § 1 (Firma und Sitz) und mit ihr die Änderung der Firma beschlossen.	7 26.07.2005 Weidner
		Proku Schliff 03.09.1948		04.08.2005 Moog

TRADEMARK

REEL: 003169 FRAME: 0706

Translation of an Excerpt from the Commercial Register

County Court MONTAUBAUR

Official Print of 07.28.2005, 11:17 a.m.
This print will not be signed and is regarded as public notarized copy

Page 1 of 2

HR B 6481

Entry No.	a) Company Name b) Registered Office c) Object of the Company	Share Or Nominal Capital	Executive Board Personally Liable Shareholders Managing Directors	Prokura (Power of Attorney)	Legal Relations	a) Date of Registration and Signature b) Remarks
1	2 a) <u>SGL ACOTEC GmbH</u> b) 56427 Siershahn c) The object of this company is the development, manufacture and sale as well as the trade with corrosion-resistant materials, products, systems, apparatus and tanks, in particular those based on graphite, rubber, ceramics, plastics and high-alloy special metals, inclusive of all related services, (application, assembly, maintenance). The company is authorized to participate in companies of the same or similar type to achieve its objective and to engage in any other business activities that will enable the company to achieve its object.	3 40,260,000.00 EUR	4 a) If only one Managing Director has been appointed, he shall have sole authority of representation. If several Managing Directors have been appointed, the company shall be legally represented by two Managing Directors together or by one Managing Director together with one Prokurist. b) Managing Director: Weiss, Michael, d.o.b. 09.02.1958, München	5 Full power of attorney in conjunction with a Managing Director or another Prokurist: Gross, Hans-Werner, d.o.b. 03.27.1952, 56659 Burgbrohl; Reith, Hans-Jürgen, d.o.b. 12.18.1944, 56203 Hötting; Grenzhausen: Schilling, Bert, d.o.b. 09.03.1949, 56459 Pottum; Schmitz, Bruno, d.o.b. 08.07.1951, 56410 Montaubaur; Herzler, Marlon, d.o.b. 02.25.1963, Andernach; Bappler, Gerd, d.o.b. 03.07.1949, Keikheim	6 a) Gesellschaft mit beschränkter Haftung [Limited Liability Company], The Shareholders Agreement was concluded on 12.08.1960, last changed on 04.09.2002. b) As a result of the meeting of shareholders on 09.01.2000, the merger agreement dated 09.01.2000 and the resolution passed by the meeting of the shareholders of Keramchemie Gesellschaft mit beschränkter Haftung in Siershahn (HRB 2706, County Court of Montaubaur) of the same date, Keramchemie Gesellschaft mit beschränkter Haftung merged fully with SGL Technik GmbH by transferring its assets. As a result of the merger agreement of 09.01.2000 and with the approval provided by the meetings of the shareholders on the same day, HAW Linings GmbH, having its registered office in Bockernem (HRB 2515 County Court of Hildesheim), as the transferring entity, merged fully with SGL TECH-NIK GmbH, as the absorbing entity, by means of dissolution without liquidation via amalgamation. As a result of the Split-Off and Takeover Agreement dated August 28, 2000, approved by the Shareholders Meetings of SGL Technik GmbH (now SGL ACOTEC GmbH) and of SGL Carbon (AG Augsburg, HRB 16474) on August 28, 2000 the company has split-off the business units "FO (Folts) and Felts" and "CC (Carbon Composites)" from its assets and transferred these to SGL Carbon GmbH in Meitingen in accordance with § 123, Para. 2, No. 1, UrnWG. By virtue of the Merger Agreement dated 02. April 2001 in conjunction with the resolutions for approval adopted during the shareholder's meetings of the transferring company on 07. May 2001 and of the acquiring company on 23. April 2001, OS-MOTA - Membrantechnik GmbH, having its regis-	7 a) 07.11.2005 b) Ortseifen (name of the Court Clerk) b) date of the first registration: 08.10.2000 at Montaubaur. This page has been rewritten for a succession on EDV (electronic database) and replaces the existing prints of the register. Release for publication: 07.11.2005

						<p>tered office in Rutesheim (HRB 2563 County Court of Leonberg), merged fully with SGL ACCO-TEC GmbH by way of amalgamation whereby its assets and liabilities were transferred in the merger without liquidation procedure to the acquiring company.</p>	
--	--	--	--	--	--	--	--

County Court MONTABAUER

Page 2 of 2

HR B 6481

Official Print of 07.28.2005, 11:17 a.m.
 This print will not be signed and is regarded as public notarized copy

Entry No.	a) Company Name b) Registered Office c) Object of the Company	Share Or Nominal Capital	Executive Board Personally Liable Shareholders Managing Directors	Prokura (Full Power of Attorney)	Legal Relations	a) Date of Registration & Signature b) Remarks
1	2	3	4	5	6	7
2	a) KCH GROUP GmbH				a) By the shareholder's resolution of 06.22.2005 a change of the articles of association under § 1 (business name and registered office) as well as a change of the business name has been concluded.	a) 07.26.2005 Weidner Court Clerk

Montabaur, 07.28.2005
 This print bear witness of the content of the Commercial register
 Perscheid, County Clerk
 Clerk of the Court of the office in charge